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Klasa 4a

Topic: There is some ice cream.

Na początku, jako utrwalenie wczorajszej lekcji, wykonajcie zadanie 1 i 3 ze str. 52 w ćwiczeniach. 

Dzisiaj poznacie bardzo przydatny zwrot, którego używamy, by powiedzieć, że coś się gdzieś 

znajduje, np. Ser znajduje się w lodówce. – There is some cheese in the fridge. Gdy ktoś zapyta 

Was, czy macie w koszyku wszystkie produkty z listy zakupów, to też możecie użyć użyć There is 

…., np. There is a pizza, there are some eggs and there is a lot of ice cream.J

There is….. stosujemy,

1. gdy mówimy o 1 rzeczy policzalnej, np.

There is a banana. (Jest banan)

2. gdy mówimy o rzeczy niepoliczalnej, np.

There is some milk. (Jest trochę mleka)

There are……..stosujemy,

gdy mowimy o kilku/wielu rzeczach policzalnych, np. 

There are some apples. (Są jabłka)

There are a lot of sausages. (Jest dużo kiełbasek)

Zadanie 1 

Uzupełnij zdania, wstawiając there is lub there are . 

1 ______________five biscuits.

2 ______________a pizza.

3 ______________ some cheese.

4 ______________ a lot of strawberries.

Zadanie 2

Ćwiczenia str. 53 zad.1

Dla chętnych:

Przeczytajcie proszę dialog ze strony 74 zad. 1 w podręczniku i napiszcie mi na Teamsach, jakich 

produktów brakuje dzieciom i dlaczego?

PozdrawiamJ




